
Schriftelijke vraag1:
Vraagnummer: S-194
Datum indiening: 7 april 2015

Onderwerp: Precariobelasting

Naam indiener: Ineke Janssen-Huijs namens Gemeentebelangen Overbetuwe

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding

Tijdens de Raadsvergadering van 28 oktober 2014 is de invoering van de Precariobelasting 
op kabels en leidingen behandeld.
Gemeentebelangen Overbetuwe was en is nog steeds geen voorstander van deze invoering 
vanwege een 3 tal redenen die uitvoerig aan de orde zijn gekomen tijdens de behandeling 
van dit Raadsvoorstel-, en besluit.
In het Raadsvoorstel werd gesproken over een aantal kanttekeningen, welke tijdens de 
behandeling nog niet duidelijk waren. Inmiddels ligt het eerste kwartaal van 2015 alweer 
achter ons, en wil Gemeentebelangen Overbetuwe naar aanleiding van deze 
onduidelijkheden een aantal vragen stellen.

Vragen:
1. Er is gesproken over een verwachte opbrengst van € 213.000,00 voor 2014, en een 

verwachte opbrengst van € 800.000,00 voor 2015. Graag horen wij van de 
portefeuillehouder of de opbrengst van 2014 al gerealiseerd is en wat de 
daadwerkelijke opbrengst is geworden. Indien er een verschil in beide opbrengsten 
zit, horen wij graag een verklaring voor dit verschil.

2. Is er al zicht op de verwachte opbrengst van 2015, te weten € 800.000,00. Zo ja, wat 
is de opbrengst voor 2015 tot nu toe. Zo nee, wanneer krijgen wij als Raad hier 
inzicht in.

3. Er was nog onduidelijkheid over welke extra kosten Vitens aan de inwoners, 
huishoudens, van gemeente Overbetuwe zou doorbelasten. Graag horen wij van de 
portefeuillehouder of hier al duidelijkheid over is. Zo nee, wanneer wordt dit wel 
duidelijk.
Graag horen wij wat de extra doorbelaste kosten per huishouden zijn.
Op welke wijze gaat gemeente Overbetuwe de huishoudens hiervoor compenseren.

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Ineke Janssen-Huijs
Gemeentebelangen Overbetuwe.

1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 
inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 
vragen te beantwoorden is 30 dagen.
Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 
verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder.
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